
Zápisnica 

zo zasadnutia komisie školstva, mládeže a športu zo dňa 13.10.2021 

    

   Zasadnutie komisie školstva, mládeže a športu s  bodmi programu: 

      1. Informácia o stave naplnenosti škôl a školských zariadení podľa   štatistických  

          výkazov – EDU zber  

      2.   Rôzne            

Účasť na zasadnutí: podľa prezenčnej listiny členovia komisie. 

   Program rokovania schválený všetkými prítomnými členmi. Nakoľko bol prizvaný PaedDr. 

Igor Remák bol bod Rôzne zaradený a schválený všetkými prítomnými  do rokovania ako prvý.  

 
R O K O V A N I E 

1. Rôzne 
 

Ing. Filip Kaľavský  otázka na p. Remáka – Existuje Štatút Rady športových klubov? 
 
PaedDr. Igor Remák – Áno, je zverejnený na web stránke Mesta Michalovce. V roku 2008 boli zvolaní 
na zasadnutie zástupcovia mesta a priľahlých dedín v počte 39. Pozvanie prijalo 29 a následne bol 
schválený štatút. Jednou z úloh Rady športových klubov je financovanie mládežníckych klubov. Na 
základe toho bol vypracovaný plán financovania a vytvoril sa koeficient na individuálne športy 20% 
a kolektívne športy 80%. Posledné roky financovanie spravuje Mesto Michalovce, odbor informatizácie 
a grantov. Počet členov Rady športových klubov  je  7. Zasadnutia rady  sú 4 až 6 ročne, podľa potreby. 
 
Ing. Filip Kaľavský  otázka na p. Remáka – Po udelení titulu EMŠ, ktorý bol udelený mestu Michalovce 
v roku 2019 bolo vidno aktivitu aj novo vzniknutých klubov, ako sa pri financovaní berú do úvahy? 
 
PaedDr. Igor Remák – Ak sa tieto novo vzniknuté kluby prihlásia a splnia podmienky pre dotácie budú 
im poskytnuté finančné prostriedky. 
 
Ing. Filip Kaľavský  otázka na p. Remáka – Prečo nemôžu byť novovzniknuté kluby členmi Rady 
športových klubov, aby mohli žiadať vyšší finančný príspevok na zlepšenie kvality športu? 
 
 PaedDr. Igor Remák – Môžu si požiadať o finančný príspevok na svoju činnosť cez odbor informatizácie 
a grantov. Zlepšenie športovej činnosti je možné v spolupráci s Olympijským klubom. 
 
PaeadDr. Radmila Hajduková – Priestor pre túto zmenu je možný na valnom zhromaždení, ktoré je 
zvolané raz ročne.  
Mgr. Ján Eštok – Veľký rozdiel je v tom ktorom športe. Ći je tento šport vrcholový, výkonnosný alebo 
rekreačný. To vidno aj na súťažiach. Buď sa podporí rekreácia alebo výkonnosť športu. 
 
Mgr. Richard Mašlanka –  Rada športových klubov je poradný orgán. 
 
Ing. Filip Kaľavský  - Rieši sa nejako aj rozvoj športovísk a materiálne zabezpečenie pre ostatné aj 
novovzniknuté kluby? 



Mgr. Richard Mašlanka – Prehľad o činnosti klubov a ich zabezpečení máme, buď cez dotazník alebo 
na spomínaných spoločných stretnutiach. 
      Predsedníčka komisie poďakovala  PaedDr. Igorovi Remákovi za prehľad o činnosti Rady športových 
klubov. 
 

 2. Informácia o stave naplnenosti škôl a školských zariadení podľa   štatistických  výkazov  

      – EDU zber    -Mgr. Petra Kolesárová, samostatná odborná referentka metodických činností pre MŠ 

a ZŠ za  OŠaŠp 

Od 1.9.2021 bola uvedená do prevádzky nová MŠ na ul. Mlynskej. Predškolákov je  339, celkový počet 

detí na MŠ je  958. Na ZŠ je  384 žiakov 9-tého  ročníka a celkovo navštevuje  ZŠ 4 139 žiakov.  CVČ 

navštevuje 884 detí. V  ZUŠ sa vzdeláva celkovo 1 052 detí. ŠKD navštevuje  1457 detí. Počty detí sa 

týkajú škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta.  

PaedDr. Adriana  Petrová – Aké riešenie fungovania MŠ, Mlynská  1 plánuje Mesto, keďže  pôsobí 

v dvojzmennom režime a zaberá priestory 3. ZŠ, a tým musí 3-tí ročník na tejto ZŠ fungovať takisto  

v dvojzmennom režime?  

Mgr. Petra Kolesárová  - Vzhľadom nato, že som bola prizvaná na predloženie štatistickej správy nie 

som kompetentná odpovedať na túto otázku. 

 PaedDr. Adriana Petrová – Navrhujem, prizvať na najbližšie zasadnutie komisie vedúcu OŠaŠp 

k zodpovedaniu tejto otázky.  Takisto sa chcem opýtať, či všetky školy v zriaďovateľskej pôsobnosti  

mesta podľa  Vyhlášky MZ SR o podrobnostiach o požiadavkách na zariadenie pre deti a mládež č. 

527/2007 Z.z. spĺňajú kritériá na počet metrov štvorcových na počet detí v triede. 

 Mgr. Petra Kolesárová  - Túto požiadavku posudzuje RÚVZ pri schvaľovaní prevádzkového  poriadku 

a vzhľadom na to, že prevádzkové poriadky ZŠ  sú schválené tak museli túto  požiadavku spĺňať. 

1. Rôzne – doplnenie 
Mgr. Ján Eštok – Pri plánovaní práce činnosti komisie, je potrebné zobrať do úvahy aj to ako sa mládež 
zapája do športových činností, ako je na tom zdravotne. Stav terajšej mládeže je problematický, je 
potrebné prijať určité kroky. Taktiež by bolo vhodné oboznámiť komisiu ako fungujú školské družiny 
a jedálne. 
 
PaeadDr. Radmila  Hajduková – Komisia by sa mala venovať aj iným činnostiam, nie len športu. Neriešia  
sa CVČ a to či Mesto neplánuje centrálne CVČ ako to bolo v minulosti.  
 
PaedDr. Adriana Petrová – Čo robí mesto zo svojej pozície zriaďovateľa v smere dištančného 
vyučovania? Takto školy fungujú už druhý rok. Niektoré školy doteraz zápasia s problémami v tomto 
smere. ZŠ sú delené na bohaté školy a chudobné. Navrhuje zaradiť v pláne práce komisie na I. polrok 
2022 prizvanie riaditeľov ZŠ v zriaďovateľskej pôsobnosti na ich vyjadrenie k aktuálnej situácii na 
školách. 
       Predsedníčka komisie  zobrala pripomienky členov komisie na vedomie, podľa pripomienok členov 
komisie upravila plán práce komisie na I. polrok 2022.  Zasadnutie ukončila a poďakovala všetkým za 
spoluprácu. 

                                                                          

                                                                    ___________________________                                                             

                                                                 Mgr. Anna Berešová           

                                                                 predsedníčka komisie 


